
Zápisnica 

z konferencie ObFZ  Bratislava - vidiek, konanej dňa 05.03.2025 o 17:00 v Hoteli 
Nivy, Líščie Nivy 3, Bratislava. 

Prítomní : viď prezenčná listina 

Program konferencie : 

1. Otvorenie, privítanie hostí a schválenie vyhlásenia, že konferencia sa koná v zmysle 
stanov ObFZ Ba – vidiek.   

2. Schválenie programu a prípadných návrhov na zmenu programu. 

3. Voľba orgánov konferencie: 

a) Pracovné predsedníctvo 
b) Mandátová komisia 
c) Návrhová komisia 
d) Volebná komisia 
e) Zapisovateľa konferencie 
f) Overovateľov konferencie 
g) Skrutátorov konferencie. 

4. Správa mandátovej komisie konferencie. 

5. Vystúpenie hostí. 

6. Voľba predsedu Odvolacej komisie ObFZ Bratislava – vidiek. 

7. Správa predsedu ObFZ Ba – vidiek o činnosti ObFZ a VV od ostatnej konferencie. 

8. Správa kontrolóra a predsedu revíznej komisie ObFZ Ba – vidiek. 

9. Prerokovanie hospodárenia za rok 2024, návrh a schválenie rozpočtu na rok 2025. 

10. Vystúpenie predsedov odborných komisií. 

11. Diskusia. 

12. Schválenie návrhu uznesenia. 

13. Záver. 

 

Priebeh konferencie : 

K bodu 1 - Otvorenie konferencie z poverenia VV ObFZ Ba – vidiek vykonal p. Baxa, 

privítal delegátov a hostí konferencie. Následne nechal hlasovať o uznesení, že 

konferencia sa koná v zmysle stanov ObFZ Ba – vidiek. Výsledok hlasovania:   

44 - za, 0 - proti, 0 - zdržal sa.  

Predsedajúci skonštatoval platnosť zvolania konferencie v zmysle stanov ObFZ Ba – 

vidiek. 



K bodu 2 - Predsedajúci konferencie navrhol schváliť program konferencie v znení v 

akom ho obdržali delegáti pri prezentácii. Delegáti konferencie schválili bez pripomienok 

predložený návrh programu konferencie:  

44 - za, 0 - proti, 0 - zdržal sa. 

K bodu 3 - Predsedajúci navrhol:  

Zloženie pracovného predsedníctva: Miroslav Baxa - predseda, členovia predsedníctva 

- Róbert Dadykin - člen - poverený vedením konferencie, Kamil Kyselica - člen, Patrik 

Szabo - člen.  

Zloženie mandátovej komisie: Jaroslav Ferenčák - predseda, Ján Bočák člen. 

Zloženie návrhovej komisie: Kamil Kyselica - predseda, Patrik Volf - člen. 

Zloženie volebnej komisie – Ivan Húska – predseda, Juraj Kiss – člen. 

Overovateľov zápisnice: Štefan Lukačovič, Ivan Kolembus.  

Zapisovateľ konferencie – Patrik Szabo.  

Skrutátor konferencie – Ivan Húska, Juraj Kiss.  

Následne nechal predsedajúci hlasovať o prednesených návrhoch, ktoré boli schválené: 

44 - za, 0 - proti, 0 - zdržal sa.. 

K bodu 4 - Predseda mandátovej komisie predniesol správu o uznášaniaschopnosti 

konferencie, kde skonštatoval, že zo 65 pozvaných a oprávnených delegátov je 44 

prítomných, č.j. 67,7 percent. Konferencia je uznášaniaschopná.                                                                                                             

K bodu 5 – V ďalšom bode požiadal predsedajúci konferencie o príhovor hostí. Vystúpil 

p. Jánošík, ktorý poďakoval za pozvanie, informoval o témach blížiacej sa Riadnej 

konferencie SFZ. Spomenul otázku infraštruktúry BFZ s dôrazom na dobudovanie 

infranštruktúry pre amatérsky futbal v meste Bratislava. Taktiež sa vo svojom príspevku 

dotkol otázky dlhodobého plánovania amatérskeho športu ako aj najvýznamnejšej 

udalosti na Slovensku v roku 2025 a to ME do 21 rokov. Následne si vzal slovo sekretár 

ObFZ Bratislava - mesto p. Udvardy, ktorý ospravedlnil neúčasť predsedu ObFZ 

Bratislava - mesto p. Derkaya a v mene oboch poďakoval za spoluprácu medzi oboma 

Oblastnými zväzmi a rovnako poďakoval klubom pôsobiacim v súťažiach v ObFZ 

Bratislava – mesto. 

K bodu 6 – Voľba predsedu Odvolacej komisie ObFZ Bratislava – vidiek 



Na návrh predsedu ObFZ Bratislava – vidiek p. Baxu predložil predsedajúci konferencie 

na zvolenie za predsedu Odvolacej komisie BA – vidiek p. Daniela Strolku ako jediného 

kandidáta. Preto skonštatoval, že hlasovanie môže byť verejné. 

Uzn. – Konferencia OBFZ Bratislava – vidiek zvolila predsedu Odvolacej komisie ObFZ 

BA – vidiek p. Daniela Strolku počtom hlasov 44 za, 0 zdržal sa, 0 proti.  

K bodu 7 - Na úvod predseda ObFZ Ba - vidiek p. Miroslav Baxa poďakoval všetkým 

klubom a funkcionárom za ich prácu v uplynulom roku. V úvode informoval o 

zlepšujúcom sa financovaní zo strany SFZ pre BFZ.  

Uzn. – Konferencia ObFZ Bratislava – vidiek zobrala na vedmoe správu predsedu obFZ 

Bratislava- vidiek od ostatnej Konferencie počtom hlasov 44 za, 0 zdržal sa, 0 proti.   

K bodu 8 - Kontrolór a predseda RK ObFZ Ba – vidiek predniesol podrobnú správu o 

činnosti za predchádzajúce obdobie v ktorej sa venoval na dodržiavanie všeobecne-

záväzných predpisov a noriem SFZ, BFZ a ObFZ Ba – vidiek a to najmä dodržiavanie 

stanov a ostatných predpisov. Zvýšený dôraz bol kladený pri kontrole najmä na kvalitu 

rozhodovacieho procesu k čomu prospela jeho pravidelná účasť na zasadnutí VV ObFZ 

Ba – vidiek. Nemenej zvýšený dôraz bol kladený na kontrolu ekonomických činností, 

pravidelnú kontrolu podkladov, oprávnenosti vykonaných úhrad a ich včasnosti ako aj 

kontrola uhrádzania pohľadávok. Na základe tejto kontinuálnej činnosti bol dosiahnutý 

stav, že k 31.12.2024 ako aj ku dňu konania konferencie nemá ObFZ Ba – vidiek žiadne 

záväzky a pohľadávky po lehote splatnosti. Nevznikli žiadne anomálie v procesoch. Ku 

dňu konania konferencie ObFZ Ba – vidiek nemá ObFZ Ba – vidiek žiadne záväzky voči 

daňovému úradu, sociálnej poisťovni a zdravotným poisťovniam. Po prednesení správy 

konferencia ObFZ Ba – vidiek prijala nasledovné uznesenie: 

Konferencia ObFZ Bratislava – vidiek zobrala na vedomie správu kontrolóra a predsedu 

RK ObFZ Ba – vidiek o kontrolnej činnosti od ostatnej konferencie ObFZ Ba – vidiek 

počtom 44 za, 0 zdržal sa, 0 proti.  

K bodu 9 – Z poverenia predsedu ObFZ Bratislava – vidiek predniesol rozpočet ObFZ 

na rok 2025 pán Kyselica s vysvetlením jednotlivých položiek. Následne požiadal 

prítomných delegátov o jeho odsúhlasenie s tým, že rozpočtované výdaje – náklady za 

rok 2025 sú 27.850 € a rozpočtované výnosy – príjmy sú vo výške 32.100 €. 

Konferencia prijala nasledovné uznesenie: 

Konferencia ObFZ Bratislava - vidiek schválila hospodárenie za rok 2024, s tým aby boli 

zisky z minulých období použité na účtovnú úhradu strát z minulých období a taktiež 

schválila návrh rozpočtu na rok 2025 počtom 44 za, 0 zdržal sa, 0 proti.  

Pozn. - Rozpočet ObFZ Ba – vidiek na rok 2025 je prílohou zápisnice. 



K bodu 10 – Jednotliví predsedovia odborných komisií, a to p. Dadykin za DK, p. 

Hlavenk za KR a D a p. Kardelis za ŠTK informovali prítomných o činnosti jednotlivých 

odborných komisií. Delegáti vzali príspevky predsedov odborných komisií na vedomie 

počtom 42 za, 0 zdržal sa, 0 proti.  

K bodu 11 –  V rámci diskusie vystúpili: Pán Húska, ktorý sa vyjadril k výške pokuty za 

odhlásenie mládežníckeho mužstva v kategórií U17 zo súťaže, ktorého podporil pán 

Marinič na čo im reagoval vedúci sekretár BFZ p. Farbula. Následne si slovo vzal p. 

Mandulák, ktorý sa dotkol témy ohľadom súťažných zápasov konaných v sobotu, kde 

mu podal vysvetlenie k danej téme predseda ŠTK p. Kardelis. Na záver diskusie si vzal 

slovo vedúci sekretár BFZ p. Farbula, ktorý informoval prítomných o: matričných 

úkonoch; možnosti využitia dohody BFZ s Poliklinikou Ružinov ohľadom lekárskych 

prehliadok; možnosti prevzatia mobilných telefónov pre zástupcov klubov; činnosti 

novozloženej komisie ohľadom novelizácie RaPP SFZ, ktorá vyzvala kluby 

prostredníctvom ÚS na podnety k tejto novelizácií; o vykonanej kontrole hracej plochy v 

Stupave; aby si kluby skontrolovali údaje za svoje FK a prípadne poslali aktualizácie na 

sekretariát BFZ a ObFZ; o Výzve Eurá z Eura; o štarte hráčov a členských poplatkoch; 

o financovaní zo strany SFZ. 

K bodu 12 - Uznesenie konferencie predniesol predseda Návrhovej komisie p. Kyselica 

a požiadal o jeho odsúhlasenie. Delegáti konferencie navrhované uznesenie schválili 

počtomv40 za, 0 zdržal sa, 0 proti. 

K bodu 13 - Na záver poďakoval delegátom a hosťom konferencie za aktívnu účasť p. 

Miroslav Baxa a konferenciu ukončil. 

 

V Bratislave, dňa 05.03.2025  

 

Zapísal: Patrik Szabo v.r.                                             

                                                                    

 Miroslav Baxa v.r.                                          

predseda ObFZ BA-vidiek 

 

Zápisnicu overili:  Ivan Kolembus v.r. 

                             Juraj Kiss v.r. 


